
8 slyvnia2024

W irnieniu lnicjatywy Leśnej Utrata

Do: Nadleśniczy Nadleśnictwa Chojnów Sławomir Mydłowski, ul. Klonowa 13 Pilawa, 05-532 Baniocha

Do wiadomości; t\4inister Klimatu i Srodowiska Paulina Henning*Kloska, ul. Wawelska 52/54,
00-922 Warszawa

Szanowny Panie Nadleśniczy,

Nad|eśnictwo Chojnów planuje w 2O24 roku cięcia w najstarszych pozostałych drzewostanach (rębnia lllB)w
wydzieleniu 339a w leśnictwie Podkowa Leśna. W drzewostanach przeznaczonych do wycięcia przeważają
§osny o wieku ponad 1ża|.at, z domieszką §tarych dębów ibrzóz.

Ten starodrzew nadaje wyjątkowy charakter okolicy. Przesądza o walorach krajobrazowych obramowanych
lasem Ęk nad Zimną Wodą, przeciętyń szlakiem pieszym Warszawskiej Obwodnicy Turystycznej. Strarza też
wyjątkowe warunki do jeźdżectwa realizowanąo w
dwóch ośrodkach jeździeckich położonych w lesie (§zaża) oraz na jego skĘu (Patataj).

Cały obszar jest intensywnie wykorzystywany turystycznie: stanowi miejsce spacerów, wycieczek rowerowych
oraz turysĘki jeździeckiej. Sprawia to, że jest to las o Wątkowym znaczeniu społecznym.

Dlatego zdecydowanie sprzeciwiamy się realizacji przez Nadleśnictwo Chojnów zaplanowanych prac. Lasy
podmiejskie o auiększortej funkcji społecznej wymagają innego sposobu prowadzenia gospodarki leśnej _
skoncentrowanąo na ochronie wartości krajobrazowych i społecznych lasu, a nie na hodowli drzewostanu w
ce|ach produkcyjnych, D}atego też nawet osiągnięcie wieku ębności nie jest argumentem za realizacją ębni w
tym wydzieleniu.

Ministerstwo Klimatu i ŚroOowiska planuje w najbliższym czasie opracowanie nowej stratąii góspodarcwania
|asami, w tym wyłączenie z pozyskania drewna 20% lasów o seceególnym znaczeniu plzyłodniczym, a w świetle
ostatnich wypowiedzi takźe społecznym (a#ła§zcza lasów podmiejskich). Nie ulega wątpliwości, że wydzielenie
339a jako las podmiejski o znaeaąĄ funkcji społecznej znajdzie się w tych Aao/o i zqstanie wyłączone z
gospodarki nastawionej na hodowlę ifunkcje produkcyjne,

W zwiąku z tym wnosimy o zawieszenie zaplanowaneJ w wydzieleniu 339a rębni do czasu opracowania
przez Ministerstwo Klimatu i Środowiska nowych zasad i strategii gospodarowania lasami cennymi
przyrodniczo i społecznie.

lnformujemy jednocześnie, że pod treścią powyzszej petycji zbieramy podpisy mieszkańców okolicy,
spaeciwiających się zaplanowanej paez Nadleśnictwo Chojnów rębni i popierającej nasz wniosek. Liczbę
podpisów z poparciem można śledzić w internecie pod linkiern:

http§;//wwwłctlrcieonline.comAryniosek w_obronie lasowJlad zimna woda?fbclid=lwAR3SrFixvDTvh-82ShSR
d ewi bJw HWiw6 EcVg§99OO]ĄiGybO€§Kd l §wK8 B§

Z poważaniem,




